
 

 

Egyszerűsített jegyzőkönyv  

Készült Biatorbágy Város Képviselő-testület Közművelődési, Ifjúsági és Sport Bizottságának 

2013. február 19-én a Városháza 112-es tanácstermében megtartott üléséről 

Jelen voltak: 

Varga László – bizottság elnöke 

Barabás József – bizottsági tag 

Bodnár Lajos – bizottsági tag 

Tálas-Tamássy Richárd – bizottsági tag 

Dr. Kovács András – jegyző 

Dr. Révész Zoltán – aljegyző 

Mester László – sajtó és kommunikációs munkatárs 

Szádváriné Kiss Mária – Biatorbágyi Faluház igazgatója 

Pénzes László László – rendőr főtörzszászlós, körezeti megbízott 

Tóth Attila – Családsegítő Központ és Gyermekjóléti Szolgálat vezetője 

Czuczor Orsolya – pénzügyi osztály vezetője 

Ihászné Pálfi Katalin – köznevelési referens, jegyzőkönyvvezető 

 

Varga László: megállapítja, hogy a bizottság három fővel határozatképes. Fekete Péter 

előre bejelentette távolmaradását, Tálas-Tamássy Richárd jelezte, hogy késve érkezik az 

ülésre. Javasolta levenni a napirendről a 3., 15., 16. pontokat, illetve felvenni és első helyen 

tárgyalni Bodnár Lajos bizottsági tag által előterjesztett, a polgárőrség megerősítésére tett 

javaslatát. 

A bizottság az ülés napirendjét egyhangú szavazással (három fő volt jelen a szavazásnál) 

elfogadta. 

 

 

 

Napirend: 

1) Javaslat polgárőrségi toborzó felhívásra 

2) Beszámoló a Közművelődési, Ifjúsági és Sport Bizottság 2012. évi munkájáról 
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3) A kertművelés- programról 

4) A Biatorbágyi Faluház intézményvezetői beszámolójáról 

5) A Biatorbágyi Faluház 2013. évi munkatervéről 

6) A 2013. januári önkormányzati rendezvények értékelése (Falu disznótora) 

7) A 2013. márciusi-áprilisi-májusi önkormányzati rendezvények előkészítése  

8) Biatorbágyon működő civil szervezetek 2012. évi támogatási pályázatainak elszámolása 

9) Játszóterek elnevezéséről 

10) A Fő téri rendezvények áramellátásának biztosítása 

11) Grundfoci-pálya elhelyezésének lehetőségéről 

12) A Kolozsvári utcai sportpályán futópálya kialakításával összefüggő kérdésekről 

13) A Szily Kálmán mellszobrának elkészítésére benyújtott NKA pályázattal összefüggő 

kérdésekről 

14) A Torbágyi Katolikus Egyházközségnek oltárrestaurálásra nyújtott támogatásról 

15) Biatorbágy Város Önkormányzata 2013. évi költségvetéséről 

 

1)  Javaslat polgárőrségi toborzó felhívásra 

Pénzes László: Bodnár Lajos előterjesztésére reagálva kérte, hogy mindenki tartózkodjon 

olyan megfogalmazástól, ami azt sugallja, hogy a rendőrség nem végzi jól a munkáját. Öt 

autót loptak el az utóbbi időben, 2008-as Suzukikat. Reggel 7 és 21 óra között. 95%-ban 

nem volt riasztó bennük. Ez nem biatorbágyi sajátosság, más településeken hasonló a 

statisztika. A javaslatnak az a része, hogy erősítsük a polgárőrséget, nagyon támogatható. 

Új vezetőség van, 25 fő a tagság. A kamerák felszerelése sokat fog segíteni a 

bűncselekmények felderítésében. Javasolta, hogy a vasútállomásnál figyelemfelhívó, 

tájékoztató táblákat helyezzenek el, ami segíti, hogy a tulajdonosnak is tudják, mit kell 

tenniük autójuk biztonságáért. A parkolóból történő kijutás megnehezítése is visszatartó 

hatású lehet. Vagyonőr alkalmazása 500 Ft+ÁFA/óra/fő, de nem hatékony. A herceghalmi és 

zsámbéki rendőrség átszervezése létszámot von el Biatorbágyról. Budaörsről fog jönni egy 

járőr napi 24 órában. A bekamerázás tervei már a rendőrségen vannak. Mobil hirdetőtáblák 

kellenének a bűnmegelőzésre és negyedévente közbiztonsági lakossági fórum, amit a helyi 

kábel TV közvetítene. Nyugdíjasok figyelő rendszerét lehetne létrehozni. A 
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közlekedésbiztonság érdekében sebességmérő (régi kettőből egyet csinálva) mobil 

rendszerrel lehetne mérni a sebességet. Iskolarendőr program bevezetése ajánlott. 

Bodnár Lajos: Az újságban folyamatosan közzé lehetne tenni a polgárőrség toborzó 

felhívását. 

Mester László: Ki kellene helyezni „Ezen a településen polgárőrség működik” táblákat a 

város határában, a bevezető utakon. 

Barabás József: Fizetős parkoló fedezné a biztonsági kiadások egy részét. 

Pénzes László: Az ifjúságvédelem minősége romlott, nincsenek ifjúságvédők. Ma 50 

nehezen kezelhető gyerek van látókörben, de ez a szám évről-évre növekedni fog. Legyen a 

családsegítő költségvetésében pénz szociális munkásokra, akik velük foglalkoznak. Az utcán 

lófráló gyerekekkel kell törődni. Vannak nagyon tehetséges, nagyon szegény gyerekek, akik 

elkallódhatnak. A Szabadság úti Ifjúsági Pontot fejleszteni kellene heti 5 napra. Utcai 

munkásokra lenne szükség este 5-től hajnal 2-ig. 

Varga László: Felterjesztette szavazásra az alábbi javaslatokat: 

1. A pályázati támogatásnál legyen kiemelt szempont a polgárőrség támogatása 

2. Térfigyelő kamerák telepítésnek felgyorsítása 

3. Az újságban folyamatosan hirdetni a felvételt a polgárőrségbe 

4. Bűnmegelőzési ismeretterjesztés rendszerét kidolgozni 

5. Figyelemfelkeltő táblák kihelyezése a vasútállomáson 

6. Forgalom átszervezése a vasútállomás parkolójában 

7. Mobil sebességmérő elhelyezhetőségének megvizsgálása  

8. Lakossági közbiztonsági fórum szervezése 

9. Mobil sebességmérő megjavítása, két rosszból egy működő létrehozása 

10. „Ezen a településen polgárőrség működik” feliratú táblák kihelyezése a város 

belépési pontjain 

A bizottság a javaslatokat három igen szavazattal (három fő volt jelen a szavazásnál) 

támogatta. 

 

2)  Beszámoló a Közművelődési, Ifjúsági és Sport Bizottság 2012. évi munkájáról 
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Varga László: Nem volt kérdés a beszámolóhoz, feltette szavazásra annak elfogadását.  

A bizottság három igen szavazattal (három fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) a 

Közművelődési, Ifjúsági és Sport Bizottság 2012. évi munkájáról szóló beszámolót elfogadta. 

 

3)  A kertművelés- programról 

Tóth Attila: Összesen 24 kerttulajdonos jelentkezett a programba. A feltételek 

megvizsgálása után öt olyan kert maradt, amely megfelel a céljainknak. Ez elegendő az 

induláshoz. Két-két család gondoz majd egy-egy kertet. Pénzmozgás nincs. A megtermelt 

javakon osztozik a tulajdonos, és az, aki megművelte a területet. A szerződéskötések 

folyamatban vannak. Ebben kéri a hivatal segítségét. Márciusban indulhat a program.  

Barabás József: A megtermelt áruk elosztása gond lesz. Ezzel együtt támogatja a 

kezdeményezést. 

Mester László: Csatlakozhatnánk a www.karcag.hu honlapon közzétett pályázathoz. 

Varga László: Ez egy jó méret az induláshoz. Támogatja, hogy Biatorbágy regisztráljon a 

pályázaton. Megköszöni a tájékoztatást. Az önkormányzat jogi és propaganda segítséget 

nyújt. Ajánlja a csatlakozást a programhoz. A Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat 

legyen a háttérszervezet.  

A bizottság három igen szavazattal (három fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) a 

támogatta, hogy Biatorbágy Város Önkormányzata csatlakozzon a karcagi programhoz. 

 

4)  A Biatorbágyi Faluház intézményvezetői beszámolójáról 

Varga László: Minden részletre kiterjedő, tartalmas beszámolót készített Szádváriné Kiss 

Mária igazgató asszony. 

A bizottság átruházott hatáskörben három igen szavazattal (három fő volt jelen a 

szavazásnál) a Biatorbágyi Faluház igazgatójának a Faluház 1012. évi munkájáról szóló 

beszámolóját elfogadta. 

 

5)  A Biatorbágyi Faluház 2013. évi munkatervéről 

Czuczor Orsolya: Nem egyeznek a költségvetésben és a munkatervben szereplő számok. 

Feladatalapú költségvetést kellett készíteni, aminek szöveges része a munkaterv. 

http://www.karcag.hu/
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Szádváriné Kiss Mária: Az egy fő könyvtáros fejlesztést hangsúlyozottan kéri a 

költségvetésben. Az irányok, prioritások elfogadása fontos lenne.  

Varga László: Javasolta, hogy a Faluház munkatervét a költségvetésről szóló napirend 

keretében tárgyalja a bizottság. 

A bizottság három igen szavazattal (három fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) 

elfogadta, hogy a Faluház 2013. évi munkatervét a költségvetésről szóló napirendben 

tárgyalják és fogadják el. 

 

6)  A 2013. januári önkormányzati rendezvények értékelése (Falu disznótora) 

Szádváriné Kiss Mária: Fontosnak tartotta, hogy a résztvevő civil szervezeteket összehívják 
a tapasztalatok összegzéséhez:  

 ételek minőségére odafigyelni, a civileknek, mert voltak odakozmált ételek 

 hurka minősége nem volt jó 

 az elfogyott ételekről jegyeladókat tájékoztatni 

 hús osztásánál nagyobb kontroll 

 látványdisznóból nyers húst, csontot eladni 

 nem volt molinó kitéve 

 kevesen voltak – kb. 1000-1200fő 

 fotóklubosok dolgoztak 

 hangulatos, összefogott rendezvény 

 2 húsos láda eltűnt, 1 sátor megégett 

 két szervezet ne főzze ugyanazt 

 hurka, kolbász a sláger 

 hó elején legyen 

 jobban legyen meghirdetve – edzők hívják a diákjaikat 

 szervezés, anyagbeszerzés kifogástalan 

 egyeztetés közel volt a rendezvénynaphoz 

 egyesületeket is összehozza a rendezvény 

 legyen jövőre is 

Drága a nyersanyag ezért veszteséges a rendezvény, 6-800 ezer forint a különbség. A civil 

szervezeteket is érdekeltté tenni a gazdaságosságban. Maguk a szervezetek sem tartják 

fontosnak, hogy mindent a Faluháztól kapjanak. 
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Szakadáti László: A kulturális műsor árát le kell választani a rendezvényről. Természetes, 

hogy azt az önkormányzat állja. Magát a disznótort rentábilissá lehet és kell tenni. Lehet 

spórolni, ha a tüzelőanyagot és a fűszereket nem a Faluház biztosítja. Az látszik, hogy a 

rendezvény jó, közösségteremtő.  

Bodnár Lajos: A hagyományőrzés a lényeg, ezért, jobb lenne, ha a disznóvágás egész 

folyamatát végigcsinálhatnák a szervezetek. 

Szakadáti László: Lehet, hogy külön kell választani azokat a szervezetek, akik fel tudják 

dolgozni a disznót, a többiek csak megkapnák a nyers húst. 

Szádváriné Kiss Mária: Pátyon a gazdák négy disznót ajánlottak fel a polgárőrségnek, hogy 

dolgozzák fel, értékesítsék, és a bevételt fordítsák a polgárőrség javára. Ebben részt vett a 

Borkultúra Egyesület, akik ingyen és bérmentve adták a saját borukat, azért, hogy betegyék 

a polgárőrség kasszájába. Ez is megfontolandó, hátha volna Biatorbágyon is ilyen felajánlás. 

Szakadáti László: Érdemes tanulmányozni az ajaki disznófesztivált is, ahol a közmunkások 

által felnevelt disznókat dolgozzák fel, az önkormányzat nem szabja meg az árakat, csak azt, 

hogy az átvett nyersanyag árának bizonyos százalékát be kell fizetni az önkormányzatnak. A 

sátrakat sem ingyen kapják, a helypénz 10 ezer forint. 

Mester László: Anyagilag érdekeltté kell tenni a civil szervezeteket. Gazdálkodniuk kelljen a 

hússal és a pénzzel. 

Varga László: Megköszönte a tájékoztatást. 

7)  A 2013. márciusi-áprilisi-májusi önkormányzati rendezvények előkészítése  

Szádváriné Kiss Mária: Tájékoztatta a bizottságot a Március 15-ei városi ünnepség 

előkészítésének állásáról. A biatorbágyi szónok Koleszár Kázmér képviselő úr lesz. Az 

országzászló újra avatásánál Tarjáni István polgármester úr fog beszédet mondani. 

Ismertette a város három helyszínének és a központi programnak a műsorát. A meghívó és 

a plakát most készül.  fél 6-kor van gyülekező, indulás 6-kor. A Faluházban kb. 7-kor 

kezdődik az ünnepség. Az újságban szerepel a program. Az áprilisi, májusi programok 

előkészítése függ a költségvetéstől. Több variációra készülünk. 

Varga László: A bizottság nevében megköszönte a tájékoztatást. 

 

8)  Biatorbágyon működő civil szervezetek 2012. évi támogatási pályázatainak 

elszámolása 
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Varga László: Itt a nyilvánosság előtt is elnézést kért, mert volt egy rövid időszak, amikor a 

pályázati elszámolásokat összesítő táblázat hibásan tartalmazta a Biatorbágy Kultúrájáért 

Alapítvány adatait, nevezetesen, hogy nem számolt el a pályázati támogatással. A tény az, 

hogy 2012-ben ez a szervezet nem részesült támogatásban, így érthető módon nem küldött 

elszámolást. A hibát rövid idő alatt kijavították. Felhívta az Alapítvány elnökét és elnézést 

kért a hibáért.  

Bodnár Lajos: Jó lett volna látni a tavalyi határozatokat arról, hogy ki milyen összeget 

kapott. Az elszámolást összegző táblázatból nem derül ki, hogy mennyire pontosan 

készítették el a beszámolót a szervezetek.  

Varga László: Elmondja, hogy Biatorbágy honlapján a 70/2012-es határozat tartalmazza azt 

a táblázatot, amely a szervezeteket, a támogatott célokat és összegeket tartalmazza. 

Ihászné Pálfi Katalin: Négy-öt szervezett adott be fényképes beszámolót. Ennél nagyobb 

probléma, ha egy egyesület az éves munkájáról, a közpénzzel támogatott programjáról egy 

mondatos beszámolót ír, nevezetesen, hogy a pályázati célnak megfelelően használták fel a 

támogatási összeget. Ezen kívül pénzügyi ellenőrzést igényelnének a számlák, mert nem 

csak az a fontos, hogy darabra megvannak-e. 

Varga László: Elindult a rendteremtés. Nem kell vaskalaposnak lenni, de tudatosítani kell, 

hogy egyfajta rendszer irányába haladunk. Azokkal szemben, akik precízen elszámolnak, 

nem tisztességes szemet hunyni a hiányosságok felett. 

Ihászné Pálfi Katalin: Javasolta, hogy azok a szervezetek, amelyek súlyosnak nevezhető 

hibát vétettek az elszámolásnál, a részükre egyébként megállapítható támogatás 0,7 vagy 

0,8 százalékában részesüljenek a következő évben. 

Varga László: Csatlakozva az előzőekben elhangzottakhoz javasolja, hogy lévén átmeneti 

időszak, ne zárják ki a mulasztó szervezeteket a pályázatból, de érezzék egyszer a saját 

bőrükön a felelősséget. A megvont összeget szét lehet osztani a többiek között vagy vissza 

lehet tartani az év során később érkező kérelmekre. Ehhez kapcsolódóan javasolta előadás 

szervezését a pályázatírásról és a saját szervezetük menedzseléséről. 

Mester László: A Faluház vezetőjének a programjában szerepel a civil szervezetek ilyen 

irányú támogatása. 

Barabás József: Nem a képességekkel van baj, hanem a törődéssel, a 

lelkiismeretességgel. 

Varga László: A honlapra felkerülhet a figyelemfelhívás a közeledő elszámolási határidőről. 
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Javasolta, hogy legyen hiánypótlásra felszólítás, 2013. március 1-jéig lehessen pótolni a 

beszámolókat és a számlákat. A következő pályázat elbírálásánál ezeket a hiányosságok 

kerüljenek az elbírálási szempontok közé. Az elvont pénzt úgy áramoltassuk vissza a 

rendszerbe, hogy mindenkinek hasznára váljon, például pályázattal kapcsolatos tanfolyam 

finanszírozására. Barabás József kérdésére válaszolva elmondta, hogy a Viadukt SE 

határidőre elszámolt. Az egyesületnél idén belső ellenőrzés lesz. 

A bizottság a javaslatot egyhangú szavazással (három fő volt jelen a szavazásnál) elfogadta. 

 

9)  Játszóterek elnevezéséről 

Varga László: Nem változott a helyzet az elmúlt ülés óta. Véleménye szerint nem kellene a 

köznyelvi elnevezések ellenében új nevet adni a játszótereknek. 

Dr. Kovács András: A játszóterek beazonosítását könnyítené meg, ha volna hivatalos 

elnevezésük. Ez a szerződések és a játszótereken munkát végző vállalkozók szempontjából 

lenne fontos. 

Ihászné Pálfi Katalin: Áthidaló javaslata, hogy a köznyelvi elnevezésből alkotott hivatalos 

nevet kapjanak a játszóterek. 

Varga László: Javasolta, hogy a bizottság ne támogassa a játszóterek elnevezéséről szóló 

előterjesztést. 

A bizottság három igen szavazattal (három fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) nem 

támogatta a játszóterek elnevezését. 

 

10)  A Fő téri rendezvények áramellátásának biztosítása 

Varga László: A költségvetés tervezete a szükséges kb. 3 millió forinttal szemben 500 ezer 

forintot tartalmaz. Elvi döntést hozhat tehát csak a bizottság arról, hogy ha egyszer majd lesz 

forrás, melyik változat megvalósítását támogatja. Az ELMŰ egy adott kapacitáson túl ezen a 

hálózaton nem tud többet szolgáltatni, ezért fontos, hogy a város lekösse a még szabad 

kapacitást. 

Mester László: Egyszer már döntött a bizottság arról, hogy ne kössön le a város több 

kapacitást csak a Fő téri rendezvények érdekében, mert azt állandóan kellene fizetni, hanem 

várjuk meg a hivatal bővülését, és a nem működő hivatali kapacitást kerüljön felhasználásra 

a jellemzően hétvégeken tartott rendezvények áramellátására. 
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Barabás József: Buszmegálló mellett van egy kapcsolószekrény, onnan lehet áramot 

vételezni. E mellé kellene még egy mérőórát telepíteni. A rendezvények ma már nagyobb 

kapacitást igényelnek. Meg kell keresni, ha van az út alatt átvezetett kábel. Nincsenek meg a 

leírások róla. Tajti László biztosan tudja, hogy van-e vezeték a föld alatt. Ha van, a tervezett 

költségek egy része megspórolható. 

Varga László: Az anyag kerüljön vissza a hivatalhoz. A beruházási osztály vezetője 

konzultáljon Tajti László úrral és vizsgálja felül a Fő tér áramellátására készített tervet és 

árajánlatokat. 

A javaslatot 3 igen szavazattal (három fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) a bizottság 

elfogadta. 

 

11)  Grundfoci-pálya elhelyezésének lehetőségéről 

Varga László: A 8743/15 hrsz. sz. terület jöhet szóba. Ha belátható időn belül a terület nem 

kerül a város birtokába, hiába kecsegtető a 300 ezer forintos bekerülési összeg. 

Bodnár Lajos: Birtokba vételről van szó. Miért szűkült le a lehetséges helyszínek száma? 

Tálas-Tamássy Richárd megérkezett az ülésre 16:55-kor 

Szakadáti László: Induljon el a lejegyzés 

Dr. Kovács András: A telek tulajdonosa az Új Bázis Kft. 

Varga László: A 300 ezer Ft-os kialakítási költség nagyon jó. A pénz maradjon a 

költségvetésében. Kezdődjék el a lejegyzési eljárás. Itt valósuljon meg a grundfoci pálya. A 

határozati javaslatot egészítsük ki konkrét határidővel: pl. március 31. 

Barabás József: Úgy tudja, hogy már a bank a tulajdonos. 

Bodnár Lajos: Ne felejtsük el a Herbrechtingen teret. Induljon el legalább a felmérés és az 

előkészítés. 

Barabás József: Nem való a Herbrechtingen térre focipálya. 

Varga László: Három javaslatban összegzi az elhangzottakat: 1. Induljon el a 8743/15 hrsz. 

telekre vonatkozó lejegyzési eljárás. 2. Készüljön lakossági felmérés a Herbrechtingen téri 

focipálya ügyében. 3. Határidő: március 31. 

A javaslatot 3 igen szavazattal 1 nem szavazat ellenében (négy fő bizottsági tag volt jelen a 

szavazásnál) a bizottság elfogadta. 
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12)  A Kolozsvári utcai sportpályán futópálya kialakításával összefüggő 

kérdésekről 

Szakadáti László: Ismertette a kérelmet. A pályázati projekt nem tartalmazza a futópálya 40 

milliós költségét. Ezt kellene az önkormányzatnak állnia. Ezzel együtt lenne komplett a 

létesítmény. 

Varga László: A Kolozsvári utcai pálya kiszolgál tömegsport igényeket is, többféle 

sportágban. Ha megvalósul a pályázatban tervezett két műfüves pálya, a lelátó, az öltözők, 

nem maradhat ott a sáros, poros futópálya, mert nem csak csúnya, hanem károsítja a 

megépített pályákat. A költségvetés tervezete tartalmazza a 40 millió forintot.  

Szakadáti László: 60 millió forintot vissza kell majd fizetni, ezért ki kell dolgozni a pálya 

használatának rendszerét a tömegsportban résztvevők számára egy olcsó pályabérlet 

formájában. 

Varga László: Javasolja támogatni a Viadukt SE kérelmét. 

A bizottság 4 igen szavazattal (négy fő volt jelen a szavazásnál) támogatta a Viadukt SE 

kérelmét a Kolozsvár utcai sportpálya futópályájának kialakítására. 

 

13)  A Szily Kálmán mellszobrának elkészítésére benyújtott NKA pályázattal 

összefüggő kérdésekről 

Varga László: Az NKA pályázaton a teljes költség 70%-át megnyerte az önkormányzat. Ezt 

kell kiegészíteni 938 450 forinttal. A pályázati szerződést aláírását követően akkor még idén 

elkészülhet a szobor. 

A bizottság három igen szavazattal egy tartózkodás mellett (négy fő volt jelen a szavazásnál) 

támogatta pályázati szerződés aláírását és a Szily Kálmán mellszobrának elkészítésére 

benyújtott nyertes pályázat 938450 forintnyi önrészének biztosítását a 2013. évi 

költségvetésben. 

 

14)  A Torbágyi Katolikus Egyházközségnek oltárrestaurálásra nyújtott 

támogatásról 
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Barabás József: A torbágyi katolikus templom 2014-ben lesz 300 éves. A jubileum 

alkalmából elkezdődött az oltár restaurálása, amit újabb pályázati pénzből kíván az 

egyházközség folytatni. 

Czuczor Orsolya: Jelenleg nincs a költségvetésben a kért támogatási összeg. 

Varga László: Az első ütem tavaly elkészült.  

Dr. Kovács András: Szeptember 30-ig kell kifizetni 4,3 millió forintot, ha nyer az 

egyházközség a pályázaton. Céltartalékban szerepelhet az összeg.  

Czuczor Orsolya: Javasolta, hogy ezt a napirendet is a költségvetésről szóló napirend 

keretében tárgyalják. 

A bizottság négy igen szavazattal (négy fő volt jelen a napirend tárgyalásánál) elfogadta, 

hogy a torbágyi katolikus templom oltárrestaurálás költségeinek támogatásáról szóló 

kérelmet a költségvetésről szóló napirendi pont keretében tárgyalja a bizottság.  

 

15)  Biatorbágy Város Önkormányzata 2013. évi költségvetéséről

Czuczor Orsolya: Ismertette Biatorbágy Város 2013. évi költségvetés tervezetének főbb 

elemeit. Jogszabályi változás következtében módosult a táblarend. Minden intézménynek 

elemi költségvetése készült. A tervezés feladatalapú volt.  

Szádváriné Kiss Mária: Állásfoglalást kért, hogy az önkormányzati rendezvények 

költségvetését lehet-e csökkenteni. A gyermek és ifjúsági programok prioritást élveznek. Egy 

álláshely-bővítést kér a könyvtárba. 

Czuczor Orsolya: Új álláshely létesítésének fedezete nincs tervezve a Faluház 

költségvetésében. 

Mester László: Az önkormányzati rendezvények tervezett költségeit véleménye szerint lehet 

csökkenteni. 

Czuczor Orsolya: Meg kell határozni az elvárt színvonalat és ahhoz igazítani a költségeket 

Varga László: Szádváriné Kiss Mária Faluház igazgató szakmai véleménye alapján az 

alábbi csökkentéseket javasolja: 

sportnap    -150 e Ft 

majális   -100 e Ft 

Semmelweis Nap  -20 e Ft 

Idősek Napja   -20 e Ft 
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Szociális Munka Napja -20 e Ft 

Aug. 20. városi ünnep -200 e Ft 

Angyalfia Vásár   -200 e Ft 

A bizottság a Faluház költségvetését az önkormányzati rendezvények csökkentett 

keretösszegével a 4 igen szavazattal (négy fő volt jelen a szavazásnál) elfogadta. 

Varga László: Szádváriné Kiss Mária szakmai véleménye alapján a Karikó János Könyvtár 

számára 1 fő könyvtáros álláshely bővítést javasol 2013. április 1-jétől. 

A bizottság 4 igen szavazattal (négy fő volt jelen a szavazásnál) szakmailag indokoltnak 

tartja egy könyvtáros felvételét április 1-jétől.  

Varga László: Az eddig kettéválasztott civil keret összevonását javasolja. Az Őszidő 

Nyugdíjasklub és a Tűzzománc szakkör a civil szervezetek keretéből részesüljön 

támogatásban.  

A bizottság mindkét javaslatot 4 igen szavazattal (négy fő volt jelen a szavazásnál) 

támogatta. 

Varga László: Tekintettel a jövő évi 300 éves évfordulóra, javasolta a képviselő-testületnek, 

hogy a Torbágyi Katolikus Egyházközség oltár-restaurálási pályázatát a szükséges önrész 

megadásával támogassa, lehetővé téve ezzel az egyházközségnek a pályázaton való 

indulását. 

A bizottság 4 igen szavazattal, (négy fő volt jelen a szavazásnál) támogatta a Torbágyi 

Katolikus Egyházközség kérelmét. 

Varga László: A módosításokkal együtt elfogadásra javasolta Biatorbágy Város 

Önkormányzata 2013. évi költségvetését. 

A bizottság 3 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett (négy fő volt jelen a szavazásnál) 

módosításokkal együtt a képviselő-testületnek elfogadásra javasolta Biatorbágy Város 

Önkormányzatának 2013. évi költségvetését. 

Varga László: Megköszönte a részvételt és a bizottság ülését 19:38 órakor bezárta. 

Biatorbágy, 2013. március 5. 

 


